
  
 

 

PROTOKOLL FRA MENIGHETSRÅDSMØTE 

Møtedato: 10.12.20 

Tidspunkt: kl 19:00 – 20:00  

Sted: via Teams 

 

 

Tilstede: Andreas Folkvord, Anette Tenvann (fra sak 80/20), Terje Tjelta, Tom Egil 

Nordengen, Odd Einar Nordheim, Camilla Eriksen, Ninni Carin Dahl, Bjørn Tormod Braastad 

og Vemund Å Kjeldsen. 

 

Forfall: Anita Y. R. Bach og May Lene Ø Gundersen. 

  

Fra stab: Hanne Børresen (referent) 

 

 

Åpning ved Tom Egil Nordengen 

 

 

Sak 75/20 Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

Vedtak: Innkallingen og sakslisten ble godkjent.  

 

  Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 

Sak 76/20  Bekreftelse av godkjent protokoll fra 12.11.20 

 

Vedtak: Protokollen var lagt ved og ble godkjent per epost 1.12.20     

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 

Sak 77/20  Julaften 

Oppfølgingssak fra forrige møte.  

Det blir laget digital julaftensgudstjeneste fra Siggerud kirke. Vi vet ikke om vi 

kan arrangere noe fysisk før 16.12.20. Åpnes det for 50 stk, vil vi ha 

gudstjeneste, det blir for få om det kun åpnes for 20 stk. Det vil evt. være 

påmelding til gudstjenestene. Hvis det er lov med 50 personer må 

menighetsrådet sørge for å få ut informasjon om påmelding – også til de som 

ikke bruker internett. Hanne Børresen snakker med prosten som forsøker å få 

en artikkel med praktisk informasjon inn i ØB. Vi holder av 5 «bufferplasser» 

per gudstjeneste til eldre / andre som ikke har fått med seg at de må melde seg 

på. 

 

DEN NORSKE KIRKE 
Siggerud menighetsråd 



Vedtak: Menighetsrådet tar prostens og stabens forslag til gjennomføring til 

orientering.  

 

  Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 

Sak 78/20 Offer 2021 

Camilla Eriksen og Terje Tjelta kan ta på seg oppgaven med å plukke ut 

forslag til offer for 2021.  

 

Vedtak: Hanne Børresen sender offersøknadene og Tom Egil Nordengen 

gudstjenesteliste til Camilla Eriksen og Terje Tjelta. Sammen vil de plukke ut 

forslag til organisasjoner vi skal gi til i 2021 – ca 50/50 til eksterne og til eget 

arbeid. Listen vedtas på møte i januar.  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 

 

Sak 79/20 Juletrefest 

Vi vet ikke hva som er lov å arrangere, vil bli vedtatt først 16.12.20. Det vil 

uansett være antall-begrensninger og det må holdes avstand. Det var ca 150 stk 

på juletrefest i fjor.   

 

Vedtak: Menighetsrådet er enstemmig i at det vil være uansvarlig å invitere til 

juletrefest 10. jan og denne vil bli avlyst.  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

    

 

 

Sak 80/20 Møtedatoer 2021 

  Forslag til datoer lå ved innkallingen.  

 

Vedtak: Første møte vil bli 14. januar. Ellers vil AU se på nytt forslag til 

møtedatoer. Forslaget vil bli lagt ved innkallingen til 14. januar.     

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 

Sak 81/20 Valg av leder og nesteleder for 2021 

Leder og nestleder velges for ett år av gangen. Anita Bach har sagt hun kan 

stille som nestleder ett år til. Andreas Folkvord kan også sitte som leder ett år 

til.  

 

Vedtak: Andreas Folkvord ble valgt til leder, mens Anita Bach ble valgt til 

nestleder for 2021.      

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 



Sak 82/20 Eventuelt 

  Ingen saker under eventuelt.  

 

 

Orienteringssaker: 

- Kirkestue 

▪ Det er laget et forslag til plakat, koster kr 1500,- + mva, som kan settes opp 

utenfor kirken 

▪ Hanne Børresen spør om vaktmester kan gjøre dette (trenger et par staur til å 

feste plakaten i) 

▪ Har snakket med MR-lederne i Ski og Langhus og fått tips og råd i forhold til å 

samle inn penger (Ski har givertjeneste som gir ca 500 000,- i året). Vi ønsker 

å få til samarbeid om pengeinnsamling – skal møtes igjen på nyåret.  

▪ Kirkestua i Siggerud er positivt for flere enn kun de som bor på Siggerud, så vi 

kan gå litt beredere ut til bedrifter og be om penger 

▪ Har snakket med en i Lions og han skulle ta det med på et møte, var positiv til 

at dette var noe Lions kunne bidra til  

▪ Teksten til giverbrevet er klart, trenger litt hjelp til layout – sendes ut på 

nyåret.  

▪ Kan vi sende brevet til alle medlemmer? Til de over 30 år f.eks. Hanne 

Børresen sjekker ut muligheten for å lage liste med de over 30 år. Komiteen 

snakker om dette på neste møte.  

 

 

 

 

 

 

 

 
22.12.20 HB 


